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Emlékeztető a Választási Bizottság rendes üléséről   

2025. február 20. 17:15  

 

Az ülés helye és ideje: Microsoft Teams, 2025. február 20., 17:15. 

Az ülés levezető elnöke: Glück Krisztina 

Az emlékeztetőt készítette: Mig András   

Jelenlévők szavazati joggal: Glück Krisztina, Fritz Petra, Mig András 

Jelenlevők szavazati jog nélkül: Tokai Tamás (ellenőrző bizottság elnöke) Füzi Réka (ellenőrző 

bizottsági tag) 

Tárgyalt napirend: 

1. Bejelentések 

2. Elnökválasztás kiírása 

3. Képviselő-választás kiírása 

4. A Választási bizottság ügyrendje 

5. Egyebek 

 

  

        



 

17:25 – Glück Krisztina megnyitja az ülést.   

17:25 – Glück Krisztina elrendeli a mandátum ellenőrzést. Az Ellenőrző Bizottság megállapítja, 

hogy a Választási Bizottság 4 tagjából 3 van jelen, az ülés határozatképes.  

17:25 – Glück Krisztina jelöli Mig Andrást az ülés jegyzőkönyvvezetőjének. Elfogadja a jelölést. 

Más jelölés nem érkezik.  

28/2025 (II.20.) számú ELTE TTK HÖK Választási bizottság határozat: Az ELTE TTK HÖK 

Választási bizottsága 3 igen szavazattal, egyhangúan megszavazta, Mig Andrást az ülés jegyzőkönyvvezetőjének. 

16:26 – Glück Krisztina ismerteti az előzetesen kiküldött napirendi pontokat. Nem érkezik 

módosító javaslat.  

29/2025 (II.20.) számú ELTE TTK HÖK Választási bizottság határozat: Az ELTE TTK HÖK 

Választási bizottsága 3 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta az előzetesen kiküldött napirendet. 

Az elfogadott napirend:   

1. Bejelentések 

2. Elnökválasztás kiírása 

3. Képviselő-választás kiírása 

4. A Választási bizottság ügyrendje 

5. Egyebek 

 

1. – Bejelentések 

17:26 – Glück Krisztina megnyitja a napirendi pontot.  

17:26 – Glück Krisztina lezárja a napirendi pontot.  

2. Elnökválasztás kiírása  

17:26 – Glück Krisztina megnyitja a napirendi pontot. 

Glück Krisztina jelzi a Választási Bizottság számára, hogy az előzetesen kiküldött felterjesztés még 

egy korábbi verzióját tartalmazza az elnökválasztás kiírásának. Felhívja a figyelmet arra, hogy az 

előzetesen kiküldött felterjesztésben az időpontok helyesek, de egyéb részeinél még módosítást 

tervez. Kifejti, hogy nem ideális, hogy ennek a leadási határideje vasárnapra esik, de nem lát vele 

gondot. 

A dátumokkal kapcsolatban nem érkezik észrevétel. 

Glück Krisztina ismerteti a bizottsággal, hogy az elnökválasztásnál a pályázóknak és az általa 

felkérni kívánt elnökhelyettes egy-egy nyilatkozatot be kell adjon. A nyilatkozatokat a felterjesztés 

alapján az Unipoll felületen, postai úton vagy elektronikusan lehet eljuttatni a bizottságnak. 



Mig András kifejti az aggályait az Unipollon keresztül való dokumentumkezelésnek. Javasolja, 

hogy az Unipollt csak a szavazás lebonyolítására alkalmazza a bizottság. 

Glück Krisztina reagál a felvetésekre és kiemeli, hogy az Unipoll előnye, hogy lehetőséget biztosít 

arra, hogy e-mailen keresztül elérjük a hallgatókat. 

Mig András jelzi, hogy az Önkormányzat levelező listáit is használhatják erre a célra. 

Glück Krisztina tájékoztatja a bizottságot, hogy nem minden évfolyamnak készült levelező lista. 

Mig András érdeklődik, hogy az Unipollon keresztül, hogy tudná kiküldeni a bizottság az e-

maileket. 

Glück Krisztina jelzi, hogy a hallgatói adatok megvannak. 

Mig András kiemeli, hogy ha megvannak az e-mail címek, arra tudnak üzenetet küldeni az Unipoll 

nélkül is. 

Glück Krisztina kifejezi aggályait afelől, hogy a választási bizottság elnökének email címéről 3.000 

hallgatónak emailt küldjenek. 

Mig András érdeklődik, hogy tesztelte-e már Glück Krisztina az Unipoll dokumentumkezelő 

funkcióit. 

Glück Krisztina tájékoztatja a bizottságot, hogy ezt még nem tesztelték. 

Mig András véleménye szerint nem veszélyeztetné a választást és annak a szabályosságát az Unipoll 

használata, de nem is tartja indokoltnak. Kiemeli, hogy hibának gondolja, hogy az említett levelező 

listák nem készültek el. 

Glück Krisztina érti, hogy nem szól sok érv az Unipoll mellett, azonban hangúllyozza, hogy az 

ellene szóló érveket sem érzi megalapozottnak. 

Mig András részletesen kifejti az aggályait. 

Glück Krisztina válaszában reagál ezekre.  

Mig András érdeklődik, hogy Glück Krisztina kapott-e már VPN hozzáférést. 

Glück Krisztina jelzi, hogy még nem. 

Mig András véleménye szerint ezek adminisztratív problémák, és mivel azt Glück Krisztina, mint a 

bizottság elnöke intézi, ha számára elfogadható az Unipoll használata, akkor elfogadja azt, viszont 

kéri Glück Krisztinát, hogy kiemelten figyeljen a dokumentumok megőrzésére, mivel azt a soron 

következő ciklusban a következő Választási Bizottság számára át kell adni.  

Glück Krisztina egyetért, azonban kiemeli, hogy korábbiakban sem adta át a leköszönő Bizottsági 

elnökök az újaknak ezeket a dokumentumokat.  



Glück Krisztina ismerteti a Választási bizottsággal, hogy a szorgalmi időszak elején – a kar kiváló 

oktatója kitüntetésről szóló szavazáshoz – kapott adatok alapján a szavazásra jogosultak 2%-a 62 

fő. Kiemeli, hogy az utólagos passziválások miatt ennél ez a szám alacsonyabb is lehet, azonban ez 

jó felső közelítése a 2%-nak és nem fog gondot okozni. 

Mig András kérdezi, hogy ebben benne vannak-e a levelezős hallgatók is.  

Glück Krisztina elmondja, hogy igen, ebben benne vannak. Az Erasmuson levő hallgatók azonban 

nem, mivel nekik a státuszuk nem „aktív”, hanem „Erasmus” a rendszerben, és a szavazáson csak 

aktív státuszú hallgatók vehetnek részt. 

Fritz Petra egyetért, és jelzi, hogy amikor ő volt Erasmuson, akkor ő sem volt aktív státuszú. 

Glück Krisztina megjegyzi, hogy 18 hallgatóról van szó, ami nem fogja a 2%-ot befolyásolni, de 

mivel a 62 fő egy felső becslés, ebből semmiképen nem lehet gond.  

Glück Krisztina ismerteti a módosító javaslatait a kiküldött kiíráshoz. 

Mig András érdeklődi, hogy csak a Választási bizottság csak az ajánló ívek leadására biztosítana 

személyes intézkedést. 

Glück Krisztina jelzi, hogy még a képviselő-választáshoz tartozó nyilatkozatokat is lehet, hogy 

személyesen venné át a bizottság, de ez a következő napirendi pont témája. 

Mig András kifejti, hogy amennyiben csak az ajánlóív leadása történne személyesen, akkor a jelölési 

időszakban a Választási bizottságnak ügyfélfogadást kellene biztosítania. Javasolja ezért ennek is az 

elektronikus ügyintézését. 

Glück Krisztina javasolja, hogy azzal a kiegészítéssel kerüljön bele a személyes leadás lehetősége, 

hogy a pályázó előzetesen egyeztessen időpontot a bizottsággal. 

17:50 – Tokai Tamás elhagyja az ülést.  

30/2025 (II.20.) számú ELTE TTK HÖK Választási bizottság határozat: Az ELTE TTK HÖK 

Választási bizottsága 3 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta a módosításokkal egybeszerkesztett elnökválasztási 

kiírást. 

18:10 – Glück Krisztina lezárja a napirendi pontot 

2. Elnökválasztás kiírása  

18:10 – Glück Krisztina megnyitja a napirendi pontot. 

Glück Krisztina bemutatja a kiküldött előterjesztést. 

Mig András véleménye szerint azért volt szükség a korábbi választásoknál a képviselőjelöltektől 

személyesen leadott nyilatkozatot bekérni, mert az eddig használt felületeken nem lehetett 

megbizonyosodni arról, hogy az a személy adta le a jelentkezést, akinek a nevében leadták azt. 

Kiemeli, hogy abban az esetben, ha a jelentkezési felület alkalmas ilyen fajta ellenérzésre, akkor 

szükségtelen a nyilatkozatot megtartani. 



Glück Krisztina is támogatja a papír alapú nyilatkozatok elhagyását. 

Füzi Réka megerősíti ennek a lehetőségét.  

31/2025 (II.20.) számú ELTE TTK HÖK Választási bizottság határozat: Az ELTE TTK HÖK 

Választási bizottsága 3 igen szavazattal, egyhangúan elfogadta a módosításokkal egybeszerkesztett elnökválasztási 

kiírást. 

18:20 – Glück Krisztina lezárja a napirendi pontot 

4. A Választási bizottság ügyrendje  

18:20 – Glück Krisztina megnyitja a napirendi pontot. 

18:20 – Glück Krisztina lezárja a napirendi pontot 

5. Egyebek 

18:20 – Glück Krisztina megnyitja a napirendi pontot 

Fritz Petra kéri, hogy a soron következő Bizottsági ülés időpontjára legkésőbb március második 

hetéig egyeztessenek dátumot. 

Mig András kérdezi, hogy mivel még nincsen konkrét szabály arról, hogy az emlékeztetőnek 

mikorra kell elkészülnie, mikorra készüljön el. 

Glück Krisztina támogatja, hogy három munkanapon készüljön el, amit Mig András vállal. 

Mig András megköszöni Glück Krisztinának az előkészítést és a rengeteg munkát, és jelzi, hogy 

amiennyiben segítségre van szüksége, számíthat a bizottsági tagokra. 

18:22 – Glück Krisztina lezárja a napirendi pontot. 

18:22 – Glück Krisztina lezárja az ülést. 

 

 

 

…………………………………….. 

Glück Krisztina 

Választási Bizottság elnök 

levezető elnök 

…………………………………….. 

Mig András 

Választási Bizottsági tag 

jegyzőkönyvvezető 

 


